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Med start hösten 2021 så kommer Birka folkhögskola på uppdrag av regionen att 
bedriva Ambulanssjukvårdarutbildning. I marknadsföringen går att läsa: 

"Region Jämtland Hä1iedalen genomför denna utbildning för att möta framtidens 
sjukvård och för att fler ska kunna arbeta inom ambulanssjukvården. Om du blir 
antagen får efter utbildningen en individuellt anpassad tjänst i regionen, beroend~ 
på bostadsort. Du är inte garanterad arbete inom ambulanssjukvården direkt efter 
examen men din nya kompetens behövs på sjukhuset eller inom Nära vård i hela 
regionen." 

Socialstyrelsen fattade beslut 2005 som innebar att minst en besättningsmedlem i 
ambulans måste vara sjuksköterska. Som jag förstått det har man i Region Jämtland 
Härjedalen hitintills strävat efter att båda besättningsmedlemmarna skall vara 
specialistsjuksköterska. De ambulanssjuksköterskor jag talat med har inte 
informerats om att denna princip skulle ha förändrats. 

Med bakgrund av detta är min fråga: 
~ Har det fattats beslut om att förändra bemanningsprinciperna inom 

.ambulansverksamheten? 
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